

富邦銀行(香港)有限公司 - 信用卡中心 香港北角英皇道250號北角城中心23字樓 Fubon Bank (Hong Kong) Limited - Credit Card Centre 23/F, Fortress Tower, 250 King's Road, North Point, Hong Kong T (852) 2566 8181 F (852) 2508 9613 www.fubonbank.com.hk

親愛的信用卡客戶:

因應閣下曾遺失/損毀/被自動櫃員機回收信用卡或其他保安理由,本行現補發全新具備感應式付款功能之信用卡以供閣下繼續使用。閣下只需於任何接受感應式付款功能之感應器上輕拍此信用卡,便可輕鬆簽賬,方便快捷。有關Visa payWaye或Mastercard感應式付款功能之使用及詳情,請瀏覽本銀行網頁www.fubonbank.com.hk。

為保障閣下之權益,請根據卡面上貼紙的指示確認新卡,並注意以下事項:

如新卡沿用舊卡號碼:

◆ 若閣下曾經申請「私人密碼」以操作自動櫃員機,本行將不會另發「私人密碼」,請沿用現有的「私人密碼」*。

如新卡號碼有別於舊卡號碼:

- 若閣下曾經申請「私人密碼」以操作自動櫃員機,新密碼將於確認新卡後7天內寄奉。
- 若閣下之信用卡使用自動轉賬服務(包括但不限於以富邦銀行賬戶或其他銀行賬戶繳付富邦信用卡結欠、「繳費 靈」服務、八達通自動增值服務或以直接付款授權指示以富邦信用卡繳付商戶服務、費用或分期付款等),又或 以富邦信用卡連結至儲值支付工具增值服務,閣下必須於確認新卡後聯絡有關銀行/商戶/機構/服務供應商以新卡 號碼安排有關付款/增值指示。

如有任何疑問,歡迎致電富邦銀行綜合客戶服務熱線2566 8181。

富邦銀行信用卡中心 謹啟本函為毋須簽署之電腦編印文件

* 如須重發「私人密碼」,請致電富邦銀行綜合客戶服務熱線2566 8181。如需申請「私人密碼」,請親臨任何一間分行辦理。

Dear Cardholder,

We are pleased to enclose a new card with contactless payment function for replacement of your existing card due to card lost / card damaged / card captured by ATM, or other security issue. Simply tap your contactless credit card with any contactless payment card sensor for fast and convenient contactless payment. Please refer to the Bank's website at www.fubonbank.com.hk for more details and usage of Visa payWave or Mastercard contactless payment function.

For your security, please follow the instruction on the sticker adhered on the card face for card activation and note the following:

If the new card number is same as the existing card:

• If you have applied Personal Identification Number ("PIN") for ATM service, new PIN will NOT be issued. Please continue to use the existing PIN.*

If the new card number is different from the existing card:

- If you have applied for Personal Identification Number ("PIN") for ATM service, a new PIN will be sent by mail within 7 days after card activation.
- If you are using auto pay services for your credit card (including but not limited to settlement of outstanding balance for Fubon Credit Card by Fubon Bank account or other bank account, "PPS", Octopus Automatic Add-Value Service, or direct debit authorization to merchant for debiting your Fubon Credit Card for payment of services, payment of charges or installment with other merchants by Fubon Credit Card), or your Fubon Credit Card is linked with top up services to stored value facilities, you must contact the relevant bank(s) / merchant(s) / institution(s) / service provider(s) to arrange a new card number for payment / top up instructions after activation of the new card.

If you have any queries, please call our Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181.

Fubon Bank Credit Card Centre

This is a computer generated letter. No signature is required.

^{*} For regeneration of PIN, please call Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181. For new application of PIN, please visit any of our branches.